
       Protokół Nr 6.2011

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 13 kwietnia 2011 roku.

Obrady  Komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  13 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Idzi Podwojski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Dyrektor MOSiR – Paweł Głowacki,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału PiSS – Aneta Werla,
 Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
 Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta do  spraw  utworzenia  Muzeum  w  Ełku  - 

Kazimierz Bogusz
 Główny  Specjalista  ds  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi  -  Maciej 

Juchniewicz.
Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Gimnastyka  korekcyjna  jako  element  pozalekcyjnego  wychowania  fizycznego 

w szkołach, dla dzieci i młodzieży dotkniętych wadami postawy.
4. Opinia   do  projektów uchwał,  które  będą  przedmiotem obrad  najbliższej  sesji  

Rady Miasta.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.
6. Zapoznanie się z infrastrukturą sportową – hala MOSiR i boisko „Orlik” przy SP 

nr 5 na ul. M.M. Kolbe – wizyta Komisji.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  propozycją 

porządku obrad.
W pkt. 5 Sprawy różne i wolne wnioski można będzie omówić kalendarz imprez na 
2011 rok.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i  jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli 
zaproponowany porządek obrad jw. 
 
Do punktu  2 - ego

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do 
protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 
przyjęli  protokół  Nr  5.2011  z dnia  23  marca  2011  roku  z  ostatniego  posiedzenia 
Komisji.  



Do punktu  3- ego
  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił temat związany z prowadzeniem 

gimnastyki korekcyjnej w szkołach. Gimnastyka korekcyjna prowadzona w szkołach 
ma do spełnienia szereg celów Jedna z głównych jest  skorygowanie istniejących 
zaburzeń ciała i  doprowadzenie jej,  o ile to jest  możliwe do stanu prawidłowego. 
Niedopuszczenie  do  powstania  wady  postawy  ciała,  gdy  zaistnieją  warunki 
sprzyjające ich powstaniu. Doprowadzenie sprawności dziecka do stanu uważanego 
za prawidłowy.

Aby osiągnąć taki cel należy stosować kilka zadań. Wyrabianie u dziecka nawyku 
prawidłowej  postawy  ciała  we  wszystkich  sytuacjach  i  czynnościach  dnia 
codziennego. Wytworzenie silnej i wytrzymałej stabilizacji mięśniowo - więzadłowej 
kręgosłupa  po  uprzednim  usunięciu  dystonii  mięśniowej.  Wdrożenie  do  rekreacji 
ruchowej uwzględniającej elementy profilaktyki i korekcji zaburzeń zagrażających lub 
istniejących  u  dziecka.  Opanowanie  przez  dziecko  i  jego  środowisko  opiekuńcze 
wiedzy i umiejętności dotyczących spraw jego zdrowia związanego z wada. 
Dzieci i  młodzież z naszych szkół cierpi na nadwagę, garbi się i  ma problemy ze 
wzrokiem.  Na etapie I klasy szkoły podstawowej rodzice dowiadują się o deficytach 
zdrowotnych dzieci.

Z  analizy  i  danych  zbieranych  przez  szkolne  pielęgniarki  wynika,  że  ponad 
połowa dzieci i uczniów wymaga leczenia lub rehabilitacji. Głównie na wady postawy. 
Ten problem dotyka co trzeciego ucznia.  
Dużym problemem jest także otyłość, nawet wśród 5-6 latków. Ta prowadzić może 
do  nadciśnienia,  cukrzycy  czy  chorób  serca.  Wpływ  na  to  mają  pewnie  chipsy, 
siedzenie godzinami przed telewizorem czy komputerem oraz niezdrowy tryb życia. 
Tendencje są niestety rosnące. Liczba dzieci objętych zajęciami korekcyjnymi zależy 
od  możliwości  szkoły.  Ogółem  korzysta  185  uczniów,  co  stanowi  5,3%  całej 
populacji. Zajęcia z gimnastyki korekcyjnej w naszych szkołach:

− SP nr 2 – nie ma zajęć,
− SP nr 3 – 72 uczniów, czyli 50% zapotrzebowania,
− SP nr 4 – 27 uczniów, 50% zapotrzebowania,
− SP nr 5 – 26 uczniów,
− SP nr 6 – 60 uczniów,
− SP nr 7 – 26 uczniów,
− SP nr 9 – 24 uczniów – 30% zapotrzebowania.

W  szkole  musi  być  nauczyciel  z  uprawnieniami,  który  może  taką  gimnastykę 
realizować.  Są  również  prowadzone  zajęcia  z  nauki  pływania  wspomagające 
gimnastykę korekcyjną.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  –  w  odniesieniu  do  roku 
szkolnego  2009/2010  u  115  uczniów  stwierdzono  nadwagę  i  otyłość.  Niedobór 
wzrostu u 93 uczniów, niedowagę u 43 uczniów. Wady postawy i zaburzenia statyki  
ciała 193 uczniów. Inne problemy zdrowotne prawie 400 uczniów. Na przebadanych 
1026  uczniów  u  580  stwierdzono  odchylenia  od  normy.  Potrzeby  są  znacznie 
większe w stosunku do tego co realizujemy.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  – fundacja Reha-Vitae prowadziła taki 
projekt  skierowany  do  uczniów  z  problemami  otyłości.  Będziemy  starali 
zainteresować programami zdrowotnymi organizacje pozarządowe.

Radny  Zbigniew  Jędrkiewicz  –  temat  jest  bardzo  istotny.  Dotknęliśmy  tutaj 
również problemu złego odżywiania i otyłości. Gimnastyka korekcyjna powinna być 
prowadzona nie tylko w ramach lekcji  w-f.  Dzieci z wadami postawy powinny być 
wyselekcjonowane i objęte dodatkowymi zajęciami korekcyjnymi. Może warto byłoby 
wprowadzić edukację nie tylko dla dzieci ale i dla rodziców. Należałoby porozmawiać 
z dyrektorami szkół, jak oni widzą rozwiązanie tego problemu. Dzisiejsze posiedzenie 



Komisji to tylko otwarcie tematu. Należałoby rozeznać nasze możliwości finansowe i 
organizacyjno-techniczne.  Prosiłby,  aby  do  tego  tematu  wrócić  na  kolejnym 
posiedzeniu Komisji.
Komisja zapoznała się z ustną informacją na temat zajęć z gimnastyki korekcyjnej 
prowadzonych  w  szkołach  dla  dzieci  i  młodzieży  dotkniętych  wadami  postawy. 
Komisja  prosi  o  rozeznanie,  jakie  mamy  możliwości  finansowe  i  organizacyjno-
techniczne rozszerzenia ilości prowadzonych zajęć.
    
Do punktu  4 - ego 

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie 
z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2011:
pkt.  II   w  zakresie  dochodów i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  
Wydział promocji i Spraw Społecznych:
1. Wydatki w dziale 852 rozdział 85295 dotyczą doposażenia stołówek szkolnych 

i przedszkolnych oraz stołówki MOPS. Planując wydatki tego rozdziału na 2011r. 
opierano się na wydatkach roku 2010.Stołówki zgłosiły potrzebę zakupu sprzętu 
przekraczającego wartość jednostkową 3.500 zł, co kwalifikuje je do § 6060 jako 
zakup środków trwałych. Mając na uwadze racjonalne wydatkowanie środków na 
doposażenie,  co  przyczyni  się  do  poprawy  warunków  przygotowywania  i 
wydawania posiłków, celowym jest przeniesienie części wydatków z  § 4210 na § 
6060 i § 4270 (remont bieżący stołówki MOPS).

2. Samorząd  Województwa  przekazał  zadanie  „Modernizacja  i  rozbudowa 
regionalnego  systemu  informacji  turystycznej”  finansowane  z  RPO  Warmia 
i Mazury do realizacji bezpośrednio przez partnera Gminę Miasto Ełk. W związku 
z powyższym w budżecie miasta Ełku istnieje potrzeba zwiększenia wydatków na 
projekt  o kwotę dotacji  z Unii  Europejskiej  w wysokości  94435,00 PLN  oraz 
dokonanie zmiany struktury wydatków zgodnie zakresem projektu.  W ramach 
tego zadania zostanie wykonana całkowita modernizacja wyposażenia Informacji 
Turystycznej:  umeblowanie,  wyposażenie  w  sprzęt  komputerowy 
i  oprogramowanie, oznakowanie miasta oraz zakup klimatyzatora.  Projekt jest 
realizowany  przez  wszystkie  Punkty  Informacji  Turystycznej  na  terenie 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego.

3. Zwiększenie dotacji do Ełckiego Centrum Kultury o kwotę 90 000 zł z rezerwy 
ogólnej  jest  związane  z  realizacją  zadań  związanych  z  tworzeniem  Muzeum 
Historycznego w Ełku, których zakres obejmuje między innymi:

Formalne powołanie Muzeum zgodnie z ustawą o muzeach z 21 listopada 
1996 roku (wraz z późniejszymi zmianami). 
1) Eksponaty  przekazywane  przez  mieszkańców  miasta  muszą  mieć  jasno 

określonego, wzbudzającego zaufanie odbiorcę, który odpowiada za powierzone 
jego opiece przedmioty.

2) Konferencja  na  której  zostanie  przestawiona  i  przedyskutowana   koncepcja 
ekspozycji.

3) Przygotowanie i  otwarcie  pierwszej  ekspozycji  czasowej.  Tematem ekspozycji  
będzie  poczta  i  jej  rola  w  życiu  dawnych  i  obecnych  mieszkańców  miasta. 
Ekspozycja poprzez swoją treść i atrakcyjną formę będzie, oprócz tradycyjnych 
funkcji spełnianych przez ekspozycje muzealne, zachęcać do idei muzeum. 

4) Wydanie  informatora  ekspozycji  czasowej.   Informator  ten  zostanie 
przygotowany   w  ten  sposób,  że  będzie  również  spełniał  funkcje  folderu 
zachęcającego do przekazywania pamiątek  na rzecz Muzeum. 

5) Opracowanie logo Muzeum.



6) Uruchomienie  strony internetowej  Muzeum –  jej  funkcją  będzie  informowanie 
o postępach i o aktualnych wydarzeniach (między innymi o pierwszej ekspozycji  
i zbiórce eksponatów), start strony powiązany będzie z pierwszą ekspozycją.  

7) Prowadzenie  publicznej  zbiórki  pamiątek  (z  uwzględnieniem  dawnych 
mieszkańców Ełku)

8) Systematyczne  nabywanie  eksponatów.  Zasadą  przy  nabywaniu  eksponatów 
będzie kompletowanie materiałów niezbędnych do zbudowania pewnej spójnej 
opowieści o naszym mieście.   

9) Przechowywanie i katalogowanie zbiorów.    
10) Wydanie  pierwszej  publikacji  na temat przeszłości Ełku. Publikacja ta będzie 

miała  charakter  popularny.  Jej  celem  będzie  przede  propagowanie  idei 
poznawania  przeszłości  (i  nie  tylko  przeszłości)  Ełku  i  regionu.  Należy 
zaznaczyć,  że  działalność  wydawnicza  oraz  popularyzatorska  to  obok 
gromadzenia  zbiorów,  ich  przechowywania  i  eksponowania,   podstawa 
aktywności każdej placówki muzealnej. 

11) Ogłoszenie i przeprowadzenie konkursu na temat historii i współczesności Ełku.  
12) Prowadzenie kwerend, wyjazdy studyjne. 
4. Przesuniecie  środków finansowych z działu 750 rozdział  75075 na dotację  do 

Ełckiego Centrum Kultury na  zadanie związane z emisją w 2011 roku dukata 
lokalnego wybitego przez Mennicę Polską.

pkt.  III  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Zespół Inwestycji:
− „Kompleksowa modernizacja obiektów sportowo – rekreacyjnych  przy MOSiR 

w Ełku dla rozwoju turystyki” dział 926, rozdział 92601, § 6059 nr PUMY 907029 
– zwiększenie wydatków ze środków własnych w roku 2011o kwotę 220 000 PLN 
z  przeznaczeniem  na  zmianę  docelowej  lokalizacji  płyty  lodowiska  oraz 
zwiększenia jej  rozmiaru do 800 m2 (obecnie 600m2).   Z powiększeniem płyty 
lodowiska wiązać się będzie również konieczność rozbudowy hali oraz systemu 
mrożeniowego.  Łączny  koszt  w/w  prac  zgodnie  ze  złożoną  ofertą  wyniesie 
180 000  PLN.  Pozostałe  środki  przeznacza  się  na  dostosowanie 
zagospodarowania terenu do zmienionej lokalizacji lodowiska.

− „Nasze Dziedzictwo Ełcka Kolej Wąskotorowa w Ełku” dział 630, rozdział 63095, 
§ 6057 nr PUMY 907013 – zmniejszenie o kwotę  185 656 PLN w roku 2011 
wydatków  ze  środków  unijnych  z  jednoczesnym  zmniejszeniem  dochodów  z 
powodu uzyskania w postępowaniu przetargowym korzystniejszej oferty cenowej 
niż  zakładał  kosztorys  inwestorski.  W  związku  z  powyższym  zmniejszy  się 
również wysokość dofinansowania projektu.
Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta do  spraw  utworzenia  Muzeum  w  Ełku  Pan 

Kazimierz  Bogusz  —  adresatami  muzeum  mają  być  ełczanie,  ale  także  osoby 
wychodzące  poza  nasza  społeczność  lokalną.  Muzeum Ziemi  Ełckiej  sprawować 
będzie nie tyko funkcję edukacyjną, ale ma rozwijać poczucie naszej tożsamości, aby 
ludzie czuli własne korzenie.

Projekt  na  razie  jest  w  stanie  przygotowania,  chociaż  już  rok  temu  powstała 
"Analiza szans, możliwości i trybu realizacji Muzeum historycznego w Ełku".
Ma  to  będzie  nowoczesny  obiekt, gdzie  oprócz  eksponatów  wykorzystane  będą 
także  techniki  audiowizualne.  Miejsce  to  prawdopodobnie  pokoszarowy  budynek 
mieszczący się u zbiegu ulic Dąbrowskiego i Kościuszki.  

W zakresie tworzenia muzeum powstaną także rady:  naukowa i konsultacyjna. 
Kwerenda (zbiórka eksponatów) odbywać się będzie za pomocą apeli do obecnych 
oraz byłych mieszkańców Ełku i Mazur. 



Radny  Krzysztof  Wiloch  zwrócił  się  z  prośbą  o  przedłożenie  harmonogramu 
działań wraz z kosztami do poniesienia przy tworzeniu Muzeum Historycznego.
Kolejna sprawa dotyczy pkt. 2 -  zadanie „Modernizacja i rozbudowa regionalnego 
systemu  informacji  turystycznej”  -  czy  w  ramach  tego  zadania  będzie  wykonane 
oznakowanie miasta?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – tutaj raczej chodzi o Centrum Informacji 
Turystycznej.  Będziemy  się  jednak  starali  wprowadzić  ujednolicony  system 
oznakowania, ale to już we własnym zakresie.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  czy  nie  dało  się 
przewidzieć  wcześniej  zwiększenia  rozmiaru  lodowiska?  Czy  te  zmiany  się 
spowodują zakłócenia harmonogramu prac?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – rzeczywiście mogło to być zaplanowane 
wcześniej.  Nie  zdawaliśmy  sobie  jednak  sprawy,  że  będzie  to  tak  potężne 
zadaszenie, które trzeba będzie rozbierać i montować. Dlatego też chcemy by tego 
nie rozbierać dwa razy do roku, pociąga to za sobą znaczne koszty. Natomiast w 
ramach tego projektu będziemy mieli standardowe lodowisko. Natomiast w sezonie 
letnim będzie to boisko o wymiarach 40x20m.

Kierownik Zespołu Inwestycji  sp z .o.  Halina Bender dodała, że rozebranie 
takiej konstrukcji io dachu to około 20 tys. zł.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” 
i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian 
w  budżecie  miasta  Ełku  na  2011  rok  w  zakresie  merytorycznym  pracy  Komisji. 
Komisja zwraca się o przygotowanie pełnego programu, harmonogramu działań wraz 
z kosztami do poniesienia przy tworzeniu Muzeum Historycznego.

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Ełku  na  lata  2011  –  2027,  który  jest 
konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
na 2011 rok i obejmuje:
zmiany w wykazie przedsięwzięć (załącznik nr 3) w zakresie następujących tytułów:
-  „Rekultywacja  i  zamknięcie  składowiska  odpadów  komunalnych  w  Siedliskach 
k/Ełku”,
- „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”,
- zmiany w załączniku nr 1 i 2 w zakresie dochodów i wydatków oraz finansowania 
deficytu budżetu Miasta w 2011 roku po dokonanych zmianach.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
„wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt omówionej uchwały.

* * *
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  wyrażenia  woli 
przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełk  do  projektu  pod  nazwą  „Odlotowa  Polska 
Wschodnia”.  Projekt  realizowany będzie ze środków Unii  Europejskiej  w ramach 
Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej, w partnerstwie z Gminą Chełm 
oraz Gminą Krosno (lider projektu). Celem projektu jest zbudowanie trwałej platformy 
współpracy pomiędzy partnerami w zakresie tworzenia polityki rozwoju społeczno - 
gospodarczego  opartej  na  wykorzystaniu  potencjału  związanego  z  lotnictwem. 
Realizacja  projektu  nastąpi  w  latach  2012-2013  po  podpisaniu  umowy  o 
dofinansowanie projektu.  Działania Gminy Miasta Ełk w projekcie to:



− opracowanie  badań  i  analiz  potencjału  lotniczego   wschodniej  części 
województwa warmińsko – mazurskiego, 

− opracowanie  koncepcji  oraz  programu  funkcjonalno  -  użytkowego  dla  terenu 
wskazanego w badaniach i analizach, 

− opracowanie studium wykonalności, 
− opracowanie raportu oceny oddziaływania na środowisko, 
− wydanie decyzji OOŚ oraz wydanie decyzji lokalizacyjnej dla budowy lotniska, 
− udział  w  działaniach  promocyjnych:  wydawanie  materiałów  promocyjnych, 

organizacja konferencji, wizyt studyjnych, udział w targach. 
 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański dodał, że warto małymi krokami pójść w 

nowych kierunkach rozwoju naszego miasta, jako ośrodka ponadregionalnego.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 5 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  
6  głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia woli  przystąpienia Gminy Miasta Ełk do projektu pod nazwą „Odlotowa 
Polska Wschodnia”.

* * *
Główny Specjalista ds Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - Maciej 

Juchniewicz  omówił   sprawozdanie  z  realizacji  Ełckiego  Programu  Współpracy 
samorządu  miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi  działalność pożytku publicznego w roku 2010”.  Będzie prezentacja 
multimedialna na sesji Rady Miasta.
Komisja  zapoznała  się  ze  Sprawozdaniem  z  realizacji  Ełckiego  Programu 
Współpracy Samorządu Miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi w roku 2010.
 
Do punktu  5- ego

  Radny Romuald Szuliński – czy coś już wiadomo odnośnie realizacji „Orlika” 
przy Zespole Szkół Samorządowych na ul. Suwalskiej.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – projekt powinien być gotowy do końca 
kwietnia. Staramy się o umieszczenia zadania w projektach marszałkowskich , są 
zabezpieczone środki w budżecie miasta.

Radny Romuald Szuliński – zwiększone zostały opłaty od klubów sportowych za 
badania lekarskie  i  zaświadczenia wydawane przez lekarza sportowego.  Obecnie 
badanie  okresowe  kosztuje  100  zł.  Kwota  jest  wysoka,  czy  nie  można  byłoby 
wesprzeć kluby sportowe wyższą kwotą.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  –  nie mamy wpływu  na ceny badań . 
Chcielibyśmy  większe  kwoty  kierować  na  kluby,  które  mają  szerszą  i  ciekawsza 
ofertę.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – powiedział, że ponawia 
swój  wniosek  dotyczący  stanu  murawy  na  boisku  MOSiR  w  uzupełnieniu  o 
przedstawienie uchybień i niedociągnięć na całym obiekcie.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  było  robione  badanie  podłoża  do 
głębokości 1 metra, ukorzenienie jest słabe i nie do końca wiadomo, jaka jest tego 
przyczyna.  Do  końca  miesiąca  sprawa  powinna  być  wyjaśniona.  Jeśli  chodzi  o 
niedoróbki na obiekcie jest sporządzony protokół. Cześć z usterek to tylko sprawy 
kosmetyczne, reszta zostanie poprawiona.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – oczekuje zatem na pełną 
informację. Ponadto należałoby poszukać miejsca pod pełnowymiarowe boisko ze 
sztuczną nawierzchnią – składa taki wniosek.



Radny Dariusz Wasilewski – jeszcze odnośnie Muzeum Ełckiego – oczekiwałby 
programu  działania  na  kilka  lat  wprzód,  określenia  potencjalnej  siedziby  i 
planowanych  kosztów.  Powinnyśmy  mieć  świadomość,  jak  to  zadanie  będzie 
obciążało budżet miasta każdego kolejnego roku. 

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  dodał,  że  powinniśmy  założyć  pewien  próg 
wydatkowy, do którego jesteśmy w stanie finansować to zadanie.

Naczelnik  Wydziału  PiSS  Aneta  Werla  –  odnośnie  kalendarza  imprez 
powiedziała, że ulega on jeszcze cały czas uzgodnieniom i modyfikacji. Taki pełny 
harmonogram działań zostanie dostarczony radnym.
Komisja wnioskuje o przedstawienie pełnego kalendarza imprez miasta na ten rok na 
następne posiedzenie Komisji.

Do punktu  6- ego
Komisja udała się na obiekty sportowe przy SP nr 5 przy ul. M.M. Kolbe.

Członkowie Komisji obejrzeli poszczególne pomieszczenia hali sportowej:
− boksy ze sprzętem – przeciekają daszki i pojawiło się na ścianach zagrzybienie – 
problem wymaga pilnego załatwienia,
− siłownia, sauna parowa i sucha – obiekt jest zadbany, siłownia zostanie w tym 
roku doposażona.
Hala  sportowa –  wygasła  już  w tej  chwili  gwarancja  i  będą potrzebne środki  na 
naprawę przeciekającego dachu –  jest  to  najpoważniejszy  problem tego obiektu. 
Koszt naprawy dachu 20-30 tys. zł.

Następnie członkowie Komisji udali się obejrzeć boisko „Orlik” wraz z obiektami 
towarzyszącymi – budynek szatni, biuro.
Radni zwrócili uwagę na szereg niedoróbek:
-  krzywo  przełożona  i  zapadająca  się  kostka  brukowa,  wykonawca  kładł  kabel 
energetyczny,
− zapadająca  się  sztuczna  murawa  boiska  -  konieczność  gruntownej  poprawy 
podwaliny pod sztuczną murawą na boisku „Orlik”,
− konieczność poprawy nawierzchni boiska do siatkówki, koszykówki,
− pękające ściany w budynku biura.

Komisja  po wizycie  na hali  przy SP nr 5 na os. Jeziorna i  boisku „Orlik”  zwraca 
uwagę  na  konieczność dokonania  gruntownego  przeglądu  obiektów sportowych  i 
zwrócenia uwagi na następujące problemy:
− przeciekający dach hali sportowej – pilna konieczność naprawy dachu,
− krzywo  przełożona  i  zapadająca  się  kostka  brukowa,  wykonawca  kładł  kabel 

energetyczny,
− zapadająca  się  sztuczna  murawa  boiska  -  konieczność  gruntownej  poprawy 

podwaliny pod sztuczną murawą na boisku „Orlik”,
− konieczność poprawy nawierzchni boiska do siatkówki, koszykówki,
− pękające ściany w budynku biura.      

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

